



SUMITOMO ELECTRIC EUROPE LTD.

220 Centennial Park, Centennial Avenue, Elstree, Herts. WD6 3SL, United Kingdom.
Registered in England No. 3166149 VAT No. 244 6116 77 WEEE No WEE/KE0045SY

Tel: +44 (0)20 83270972
GSM: +44 (0)7711 984668
Fax: +44 (0)20 89538228
e-mail: d.randall@sumielectric.com

Bestätigung über autorisierte Händler und Dienstleistungsunternehmen

Datum: 30. Juni 2009

Bitte an die zuständigen Abteilungen weiterleiten – Danke!

Hiermit möchten wir bekanntgeben, dass der alleinig bevollmächtigte Händler und Dienstleister für Sumitomo Electric Industries Spleissgeräte und zugehörige Artikel in Deutschland nachfolgend genannte Firma ist:

**Tele Südost Netze GmbH
Othlinghauser Straße 2
58509 Lüdenscheid
Deutschland.**

Sofern Ihnen Sumitomo Spleissgeräte durch andere Unternehmen in Deutschland zum Kauf angeboten werden, handelt es sich wahrscheinlich um sog. ‚Grau Importe‘, die von nicht autorisierten Händlern in Fernost erworben wurden.

Für diese Produkte übernimmt Sumitomo Electric Europe Ltd. keinerlei Garantieleistungen. Des Weiteren werden diese Produkte weder durch Sumitomo Electric Europe Ltd. noch durch autorisierte Fachhändler bzw. Dienstleistungsunternehmen der Sumitomo Electric Europe Ltd. in Europa, Nahost oder Afrika instandgesetzt und gewartet.

Wenn Sie Fragen zu Sumitomo Spleissgeräten haben, die Ihnen nicht durch die Firma Tele Südost Netze GmbH angeboten wurden, kontaktieren Sie mich bitte unter:

Telefon: +44 20 8327 0972
Mobil: +44 7711 984 668
E-mail: d.randall@sumielectric.com
Skype: david.randall.sumitomo

Vielen Dank!

Mit freundlichen Grüßen

David Randall – Manager, Optical Network Interconnect



SUMITOMO ELECTRIC EUROPE LTD.

220 Centennial Park, Centennial Avenue, Elstree, Herts. WD6 3SL, United Kingdom.
Registered in England No. 3166149 VAT No. 244 6116 77 WEEE No WEE/KE0045SY

Tel: +44 (0)20 83270972
GSM: +44 (0)7711 984668
Fax: +44 (0)20 89538228
e-mail: d.randall@sumielectric.com

CONFIRMATION OF AUTHORISED DISTRIBUTOR & SERVICE PROVIDER

Date: 30th June 2009
My ref: DJR\Letter - Confirmation of authorised distributor and service provider.doc

To whom it may concern

The sole authorised distributor and service provider for Sumitomo Electric Industries fusion splicers and related accessories in Germany is

**Tele Südost Netze GmbH
Othlinghauser Strasse 2
58509 Lüdenscheid
Germany.**

Sumitomo fusion splicers offered for sale in Germany by other companies are likely to be "grey imports" which have been purchased from unauthorised traders in the Far East.

These products have no warranty from Sumitomo Electric Europe Ltd. They will not be serviced or supported by Sumitomo Electric Europe Ltd., or by our authorised distributors or service providers in Europe, the Middle East or Africa.

If you have questions about any Sumitomo splicer offered for sale by companies other than Tele Südost Netze GmbH, please contact me directly on...

tel: +44 20 8327 0972
mobile: +44 7711 984 668
mail: d.randall@sumielectric.com
skype: david.randall.sumitomo

Yours faithfully

David Randall – Manager, Optical Network Interconnect